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Rijeka,  27. rujan  2012. 
                                      

ZAPISNIK 
SA 29. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
29. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 26.09.2012. s početkom u 19:30 sati u 

prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Gordana Šopić, predsjednica VMO 
• Ljiljana Mikin, zamjenica predsjednice VMO 
• Zoran Kolanović, član VMO 
• Siniša Maroević, član VMO  
• Marina Stamenković,  tajnica MO 

 
 
Ostali nazočni: 
 - 

Sjednici nisu bili nazočni: 
• Igor Sušić, član VMO 

 
 

Usvajanje zapisnika sa  27. sjednice VMO Brajda-Dolac: 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 
 
 

DNEVNI RED 
      

 
1. Prijedlog programa Vijeća MO za 2013. g. 
2. Tekuća komunalna problematika  
3. Razno    

  
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

AD 1  
 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac Gordana Šopić dala je na raspravu nazočnim vijećnicima  prijedlog 
Programskih aktivnosti MO Brajda-Dolac za 2013. godinu financiranih ili sufinanciranih iz sredstava 
Odjela za gradsku samoupravu i upravu gdje traženi iznos za realizaciju programa iznosi sveukupno 
20.000,00 kn. 

 
 Nakon kraće rasprave Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno predlaže slijedeće programe: 
 
      - Program za Dane MO Brajda-Dolac     
      - Program za doček  "Djeda Božićnjaka" – dani dječje radosti 
      

        
 Zaključak:  
 Vijeće je jednoglasno usvojilo Prijavu programskih aktivnosti mjesnih odbora financiranih ili  
 sufinanciranih iz sredstava Odjela za gradsku samoupravu i upravu za 2013. godinu, kao i 
 prijave programskih aktivnosti: Dani MO Brajda-Dolac i Doček "Djeda Božićnjaka". 
  
 Vijeće jednoglasno donosi odluku da se za dane MO Brajda-Dolac organizira: 
 - izložba slika likovnog umjetnika g. Juraja Plovanića uz glazbeni program 
 - predavanje g. Ivana Lesingera i g.  Željka Bartulovića  
 -svečana sjednica VMO Brajda-Dolac uz podjelu nagrada sportašima, nastup klape   
"Vongola" i   domjenak za grañane.   
 
  Za program doček "Djeda Božićnjaka" Vijeće MO donosi odluku da se u 2013. godini      
  organizira doček "Djeda Božićnjaka" u kulturnom centru "Kalvarija" sa  predstavom za djecu  
  u izvedbi udruge "Ri Teatar". 
  Vijeće MO Brajda-Dolac donijelo je odluku da se "Klubu Srce" Rijeka nabavi  materijal  
  za izradu  likovnih radova u iznosu od 2.000,00 kn.  
  Vijeće MO Brajda-Dolac planira  prikupiti donacije u iznosu od 3.000,00 za program 
  doček "Djeda Božićnjaka". Sredstva bi se prikupila od ugostiteljskih objekata, trgovina i dr.  
   
 Vijeće MO Brajda-Dolac nije prihvatilo prijedlog programa za izradu "Biltena". 

 
AD 1-1   

 
Vijeće MO Brajda-Dolac  jednoglasno je  usvojilo prijedlog  Programa iz područja zdravstva:  
- mjerenje krvnog  tlaka i šećera u krvi dva puta godišnje 
- VMO Brajda-Dolac će surañivati sa zainteresiranim grañanima-volonterima s područja 
  MO Brajda-Dolac glede organiziranje raznih predavanja na temelju zdravlja i sl.  

      
AD 1-2  

 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac dala je na raspravu nazočnim vijećnicima  prijedlog Programa rada 
Vijeća MO za 2013.godinu u području sportsko-rekreacijskih aktivnosti grañana mjesnih odbora na 
području Grada Rijeke – prijedlog za MO Brajda-Dolac. 
Vijeće nakon kraće rasprave predlaže da se održe sportska natjecanja u boćanju i  kartanju (briškula 
i trešeta). 
 

Zaključak: Vijeće je jednoglasno usvojilo prijedlog Programa rada Vijeća MO Brajda-Dolac za 
2013. godinu za područje sportsko – rekreacijskih aktivnosti grañana mjesnih odbora na 
području Grada Rijeke. Vijeće  jednoglasno donosi odluku da se za Dane MO Brajda-Dolac 
organizira sportska natjecanja u boćanju i kartanju (briškula i trešeta).  

 
 
 
 



 

 

 
AD 1-3  

 
Vijeće MO Brajda-Dolac nije usvojilo slijedeće programe koji se financiraju iz slijedećih 
odjela:  

 
1. Program Odjela gradske uprave za odgoj i školstvo  
2. Program Odjela gradske uprave za poduzetništvo   
3. Program Odjela gradske uprave za urbanizam i ekologiju 

 
AD 2 

 
Tajnica MO Brajda-Dolac uručila je vijećnicima dva e-mail-a koji su pristigla nakon slanja poziva za 
sjednicu,  te je obavijestila  vijećnike o slijedećem: 

 
- 18. rujna 2012. god. upućen je e-mail MO Brajda-Dolac od gñe. Jadranke Kučan u svezi 
začepljenih odvodnih rešetni  ul. Slaviše Vajnera Čiče  u kojem  moli za rješavanje problema.  O 
tom istom tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je OGU za komunalni sustav Direkciju za 
komunalno redarstvo. 

       
OGU za komunalni sustav Direkcija zajedničke komunalne djelatnosti u odgovoru navodi da je 
očevidom utvrñeno da su slivnici u ulici Slaviše Vajnera Čiče začepljeni, no u toj ulici su 
parkirana mjesta pod  naplatom i na njima su uglavnom parkirana vozila.   U Suradnji TD 
"Rijekaprometa" i KD "Vodovod i Kanalizacija" slivnici će se očistiti čim se osigura da iznad 
slivnika oborinske odvodnje ne bude parkirana vozila.   

              
      - 18. rujna 2012. god. upućen je e-mail MO Brajda-Dolac od gñe. Danice Kučan, Ivana Rendića 
      6  sa zamolbom za uklanjanje stabla koje je napuklo prilikom nevremena u Rijeci a nalazi se na   
      prostoru izmeñu Ivana Rendića 6 i Omladinske 3 te zahtjeva za hitno rješavanje nastalog  
      problema. 
      O tom istom tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je  OGU za komunalni sustav Direkciju za  
      komunalno redarstvo.  
 
      OGU za komunalni sustav Direkcija zajedničke komunalne djelatnosti temeljem dopisa i uvidom  
      u stanje na terenu i vlasničke listove navodi da obzirom  Grad  nije upisan  kao vlasnik zemljišta,  
      te sukladno člancima 3.10.Odluke o komunalnom redu ("Službene novine" br. 18/03,51/06,6/08 i  
      29/09), nije u mogućnosti udovoljiti zahtjevu.     
      Slijedom navedenog obveza je vlasnika ili korisnika prostora brinuti se o pripadajućem zelenilu, 
      tj. u ovom slučaju ukloniti polomljena i nagnuta stabla. 
 
   Zaključak: Vijeće MO Brajda- Dolac primilo je na znanje obavijest tajnice MO Brajda-Dolac.   
 
 
 
  AD 2-1 
 
   Tajnica MO  je Vijećnicima na sjednici uručila dopis  stanara ulice Ive Marinkovića k.br. 3,4 i 6 od  
   26.09.2012.god. koji su se  obratili  MO Brajda-Dolac Vijeću MO sa  zahtjevom  za  sanaciju  
   oborinskih voda  u navedenoj ulici. U dopisu se navodi i problemi nakon realizacije navedenih  
   radova koji su bili izvedeni u 2011. godini a odnose se da se za vrijeme kišnih razdoblja stvaraju 
   ogromne lokve vode ispred ulaza te onemogućuju normalan prilaz zgradama  
 
   Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac donijelo je  jednoglasno odluku da se dopis uputi      
   nadležnoj instituciji. 
 
 
 
 



 

 

 
AD 2-2 
 
Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijećnike o realiziranim komunalnim prioritetima za 2012. 
godinu: 
 
- sanacija nogostupa u ulici Kapucinske stube od k.br. 5 prema Kapucinskim stubama 
- raščišćavanje zelene površine u ul. Frana Kurelca južno od kućnog broja 8. 
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest tajnice MO. 
 
  
 
 

AD 3 
 
Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijećnike MO o upitu Direkcije za mjesnu samoupravu o 
planiranom tiskanju biltena MO Brajda-Dolac u 2012. godinu. 
Nakon kraće rasprave Vijeće donosi: 
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac donijelo je jednoglasno odluku da za 2012. godinu neće 
izdati  planirani bilten. 
 

 

 

 

 

 

 

Sjednica je završila u 21:00 h. 
 

Ovaj se zapisnik sastoji od  četiri  (4) stranice.  
 

 
                

 

 

 

 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

Marina Stamenković 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac:  

Gordana Šopić 
  

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 


